
 

   
REFERAT FRÅ STYREMØTE I BAS EIENDOM AS MØTE 4/2012 

Dato: 17.09.2012 

Tid: kl. 16.00  

Sted: BAS, kontoret 

 

Møtt: Bjart Nygaard   styreleiar 

Solveig Øvstebø  nestleiar 

 Inga Lindstrøm   lærarrepresentant 

 Eva Kun   lærarrepresentant 

 Mattias F. Josefsson  studentrepresentant  

 Håvard Austvoll  studentrepresentant 

 Anne Merethe Hansen  tilsette sin representant 

  

Sixten Rahlff   rektor 

 Ingunn Tepstad   kontorsjef 

 

12.14 GODKJENNING AV PROTOKOLL FRÅ STYREMØTE 25.06.2012 

Vedtak: Styret hadde merknader til referatet punkt 12.12. Retta protokoll vert signert på neste 

møte.  

 

12.15 ØKONOMISK STATUS PR 30.08.2012 

Ingen merknad til økonomisk resultat for BASE. Ingen større aktivitet.  

Styret tok økonomisk status til orientering. 

 

12.16 UTVIKLING AV BAS EIENDOM AS 

Eva og Mattias avtaler møte med Solveig for arbeid med søknadsutforming. Tar sikte på 

søknad til Kulturrådet innan frist 1. desember og sjekkar høve å søkje Norsk Form om støtte. 

Sixten orienterte om status for øvrig arbeid med utvikling av bygget. Taket er tett. 

Bibliotekskurset er i gang. Kurset skal være fullført innan 1. februar. Det må kanskje byggast 

vidare etter dette med hjelp av innleigd firma.  

 

12.17 EVENTUELT 

 Ingen saker under eventuelt. 
 

Neste møte torsdag 29. november kl 16.00 

 


